



المكتب النموذجي للترجمة القانونية والسكترارية
Ideal Legal Translation & Secretarial

UNITED ARAB EMIRATES
Ministry of Interior
General Directorate of Civil Defense
General Department of Civil Defense- Ajman

Building File No. 67138-4-2019

Certificate No. 11296284-4-2020

Certificate of Fulfilling the Protection & Building Safety

This certificate was issued pursuant to the Cabinet Resolution No. 24 of 2012 concerning Regulation of the Civil Defense Services in the UAE

Landlord : Shaikh Rashed Humaid Rashed Humaid Alnuaimi
Nationality : UAE
Plot No. : 0185
Address : Al Tallah 2 Ajman
The Contractor: The Consultant:
Date of Issue: 27.07.2020 Date of Expiry: 26.07.2021

Following inspection, the building was proved to be fulfilling the protective safety conditions as on 27.07.2020.

Notes:

- Fees were paid by virtue of Receipt No. 200039291178.
- This certificate shall be valid for One Calendar year and shall be renewable every year from 27.07.2020. However, in case of any breach against the Protection and Safety Conditions, then the Establishment shall be fined as per the aforementioned Ministerial Resolution.
- The building must be linked to Hasantak System for protecting buildings- Contact No. 800333363.

Approved
(Signed)

Tel.: 06-6035500

fax: 06-7035575

website: www.acd.gov.ae

Complaints & Suggestions System: www.fms.ae





رقم الشهادة: 2020-4-1129684

رقم ملف المبنى: 2019-4-67138

شهادة استيفاء شروط الوقاية و السلامة للمباني

صدرت هذه الشهادة استناداً إلى قرار مجلس الوزراء رقم 24 لسنة 2012 م في شأن تنظيم خدمات الدفاع المدني بالدولة

0185

رقم الأرض

الإمارات العربية المتحدة

الجنسية

التشيخ راشد بن حميد بن راشد حميد النعيمي

المالك

الاستشاري

المقاول

ثلاثة - 2 عجمان

العنوان



تاريخ الإصدار 27/07/2020 تاريخ الانتهاء 26/07/2021

تم الكشف على المبنى وقد وجد مستوفى لشروط السلامة الوقائية بتاريخ 27/07/2020

ملاحظات:

استد الرسوم ببيصل رقم (200039291178)

ساعتد عقد الصيانة الدورية سنوياً لأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق من (فيراكس) (بعقد رقم (2020-4-112232) بتاريخ (02/07/2020)

أي تعديلات في أنظمة وأجهزة ومعدات السلامة والوقاية من الحريق أو النشاط يتطلب موافقة مسبقة من الدفاع المدني.

تسري صلاحية هذه الشهادة لمدة سنة ميلادية واحدة وتجدد سنوياً من تاريخ - (27/07/2020) في حال الإخلال بأي من

اشتراطات الوقاية والسلامة سيتم مخالفة المنشأة (حسب القرار الوزاري اعلاه)

حجب ريعد المبنى بنظام جسنكك لعملية المبنى - رقم التواصل (800333363).

يعتمد

997

للتوارئ

999

Emergency



الموقع الإلكتروني: www.acd.gov.ae

فكس: 7035575 - 06

هاتف: 7035500 - 06

نظام الشكاوى والمقترحات: www.fms.ae